

**陳志輝教授，銀紫荊星章，太平紳士
大灣區商學院校長**

陳志輝教授由 2020 年 7 月開始出任大灣區商學院校長。現時，陳教授亦為香港中文大學商學院市場學系榮休教授，於 2002 年 7 月至 2020 年 6 月曾任香港中文大學行政人員工商管理碩士課程主任，並於 2010 至 2020 年間擔任逸夫書院院長。

陳教授一直積極參與公共及社會服務，1999 至 2005 年連續六年出任香港消費者委員會主席，2004 至 2010 年間任香港存款保障委員會主席，2005 至 2012 年間任選舉管理委員會委員，2010 至 2016 年間任香港教育學院校董會成員，2011 至 2017 年間任香港中醫藥管理委員會主席，並於 2007 至 2019 年間擔任香港恒生大學校務委員會委員；現時是粵劇發展諮詢委員會主席、社會企業諮詢委員會委員、能源諮詢委員會委員、整筆撥款津助制度委員會委員、優質旅遊服務協會執行委員會顧問及粵劇發展基金顧問委員會委員。陳教授亦為東華學院校務委員會成員。為表揚陳教授對公共事務和社會服務的卓越貢獻，香港特區政府於 2005 年委任他為太平紳士，又於 2007 年頒授銀紫荊星章予陳教授。

**Professor Andrew Chi-fai Chan, SBS, JP
President, GBA Business School**

Professor Andrew Chi-fai Chan has been invited to be the President of the Greater Bay Area Business School since July 2020. At present, he is also the Emeritus Professor of Department of Marketing in the Chinese University of Hong Kong (CUHK). He was the Director of CUHK EMBA Programme from 2002 to 2020 and Head of Shaw College from 2010 to 2020.

Professor Chan has been active in participating in public services. From 1999 to 2005, he was Chairman of the Hong Kong Consumer Council while from 2004 to 2010, he was Chairman of the Hong Kong Deposit Protection Board; he was also a Member of the Electoral Affairs Commission (2005 to 2012), Chairman of Chinese Medicine Council (2011 to 2017), Council Member of the Hong Kong Institute of Education (2010-2016) and the Hang Seng University of Hong Kong (2007-2019). Currently, he is Chairman of Cantonese Opera Advisory Committee. In addition, he is a Member of Social Enterprise Advisory Committee, Energy Advisory Committee, Cantonese Opera Development Fund Advisory Committee, and Task Force for Review on Enhancement of Lump Sum

Grant Subvention System. Besides, he is the Adviser of the Quality Tourism Services Association (QTSA) Governing Council. Professor Chan is also a Member of the College Council of Tung Wah College. In recognition of his distinguished public and community service, he was appointed as a Justice of the Peace in 2005 by the Hong Kong SAR Government and was awarded the Silver Bauhinia Star in 2007.